
                Lions Club International MD 107-G                            
                 Piirikuvernööri DG Mauri Koskela 
    Puh. +358400 560238, e-mail: mauri.koskela@lions.fi 
              G-piirin teema: Lions - auttava yhtei 
 

PÖYTÄKIRJA 

 
Aihe:       107-G Piirihallituksen 4. kokous 
Aika:        30.3.2019   klo 10.00 - 13.00 
Paikka:    Kansalaistoimintakeskus Matara, Matara sali A 
                 Matarankatu 6  40100 Jyväskylä 
 
1.   Kokouksen avaus 
      Piirikuvernööri Mauri Koskela avasi kokouksen. 
 
2.   Kokousvirkailijat 
      Puheenjohtajana toimii DG Mauri Koskela ja sihteerinä CS Olavi Harju 
 
3.   Läsnäolijat 

  Piirihallituksen jäsen Läsnä Poissa 

     DG  Mauri Koskela x  

     1. VDG  Heikki Näsi   x  

     2. VDG  Erkki Mäntylä x  

     IPDG  Olavi Vesanen x  

     CS  Olavi Harju x  

     CT  Erkki Iso-Markku  x 

     GMT  Heikki Rautiainen x  

     GLT  Jonny Paananen etänä, puhelin  

     GST  Taisto Kotila x  

Alue- ja lohkopuheenjohtajat   

     1. alue Taisto Kotila x  

         1. lohko  Markku Kauppinen  x 

x         2. lohko  Juhani Laukkanen  x 

     2. alue  Tuomo Kilpinen x  

         1. lohko  Jani Pihlajamäki  x 

         2. lohko  Anne Koivisto  x 

         3. lohko  Markku Koivisto  x 

     3. alue Taisto Rinne x  

         1. lohko  Anja Kaislo x  

         2. lohko  Pia Nieminen  x 

     4. alue  Ossi Väistö  x 

         1. lohko  Aimo Pessinen  x 

         2. lohko  Matti Honkimäki  x 

         3. lohko  Timo Hiltunen x  

     5. alue  Jouko Vierimaa  x 

         1. lohko  Jari Hurskainen  x 

         2. lohko  Helka Lohtander  x 

Äänivaltaiset yhteensä 25     

        GST ei ole vielä virallinen piirihallituksen jäsen. 
 
 
 

Toimikunta- ja työryhmäpuheenjohtajat Läsnä Poissa 

     PR ja Internet:  Jari Rytkönen  x 

     Metso-Leijona:  Ilkka Salonen  x 
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     Nuorisovaihto, kummilapset:  Tuomo Rajala x  

     Leotoiminta:  Mauri Koskela x  

     Hyvän Päivän tapahtuma:  Mikko Kauranen x  

     Facebook ja muu viestintä:  Tuomo Kilpinen x  

     Rauhanjuliste:  Tarja Parta  x 

     Sri Lankan Lions ystävät:  Tuomo Vartiainen x  

     Puolisotoiminta:  Marja-Leena Kotila x  

     ARS-säätiö:  Viljo Hokkanen  x 

     Lion Quest:  Johanna Arho-Forsblom  x 

     LCIF / ALERT:  Kyösti Mikkonen  x 

Toimikunta- ja työryhmäpuheenjohtajat 12   

Muut  läsnäolijat:   

   

   

   

        Läsnä yhteensä: 15 henkilöä 
 
Merkitään läsnäolijat tiedoksi ja todetaan, että äänioikeus on piirihallituksen jäsenillä.  Puheoikeus 
on piirikuvernöörin nimittämillä toimikuntien puheenjohtajilla ja piirin alueella asuvilla entisillä 
piirikuvernööreillä.  Läsnäolo-oikeus on kaikilla piirin Lioneilla.  Heille voidaan myöntää 
piirihallituksen päätöksellä puheoikeus. 
 
4.   Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
     Todetaan, että kokouskutsu ja esityslista on toimitettu kaikille piirihallituksen jäsenille  
      sähköpostitse 15.3.2019, kaksi viikkoa ennen kokousta. Kokouksen esityslista on ollut 
      nähtävissä myös piirin kotisivuilla Jäsenet-osiossa. 
      Ehdotus:  Kokous todetaan lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
      Päätös: Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi  
 
5.   Esityslistan hyväksyminen 
      Ehdotus:  Hyväksytään CT Erkki Iso-Markun esittämillä lisäyksillä: lisätään kohta 11. jossa 
      päätetään piirin vuosikokouksen 13.4.2019 kouluttajien maksuista. Lisätään kohta 12. jossa 
      päätetään Luhangan Osuuspankissa olevan toisen tilin lopettamisesta. 
      Päätös: Esityslista hyväksyttiin tehdyin lisäyksin   
 
6.   Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta 
      Valitaan kaksi piirihallituksen jäsentä pöytäkirjantarkastajiksi ja he toimivat tarvittaessa myös 

       ääntenlaskijoina. Pöytäkirjan kopio toimitetaan piirihallituksen jäsenille hyväksynnän jälkeen 
       heidän sähköpostiosoitteisiinsa. 
       Ehdotettu pöytäkirjan tarkastajiksi: Taisto Kotila ja Tuomo Kilpinen 
       Päätös: valittiin Taisto Kotila ja Tuomo Kilpinen  
 
7.  Piirin toiminta 
     DG Mauri Koskela sanoi, että piiri on toiminut perinteisen mallin mukaisesti. Hän toi esille 
     kaksi hyvää tapahtumaa. Lions-juhla 9.3.2019 Nikolain-salissa oli hyvin onnistunut ja  
     tunnelmaltaan hyvä tilaisuus.  2.alueen aluefoorumissa oli muun ohjelman lisäksi tärkeä aihe, 
     Leijonat puhtaiden vesien puolesta esitys. Hanketiimin projektipäällikkö Karoliina Vilander  
     ja projekti-idean isä Tiitus Tuohikorpi pitivät Lions Water LAB-illan. Paikalla oli 26 leijonaa 18 
     klubista. Ryhmätyönä tehtiin viisi uutta kuvitteellista vesiklubia ajatuksella mitä minä olisin  
     valmis tekemään puhtaan veden riittävyyden vuoksi. 
     Apj Tuomo Kilpinen kertoi alueen tilanteesta, jäsenmäärä on nyt 285, alueella 10 klubia on 
     miinuksella ja alueen jäsenmäärä on pienentynyt. Lpj Anne Koivisto on järjestänyt alueen 
     presidenteille tilaisuuden, jossa on käsitelty klubien yhteistyötä ja puhtaat vedet-projektia. 
     Apj Tuomo Kilpinen lupasi olla ensi kaudella piirissä hengen kohotus konsultti. 
 



     1.alueen aluefoorumista kertoi Apj Taisto Kotila. Paikalla oli 13 leijonaa 6 klubista (alueella 9 
     klubia). Piirin terveiset toi 2VDG Erkki Mäntylä. Foorumin pääaihe oli klubien jäsenviihtyvyys ja  
     uusien jäsenien hankinta. Taisto Kotila käsitteli myös sitä, että mitä ja mistä saa tietoa  
     leijonatoiminnasta. Oman klubin , LC Laukaan, tilanteesta Taisto Kotila sanoi, että klubien 
     yhdistymisen jälkeen jäseniä oli yli 40, mutta nyt jäsenmäärä on 24. LC Lievestuoreella jäseniä 
     on 14, ja kaikki ovat aktiivisia. 
     3.alueen aluefoorumista kertoi Apj Taisto Rinne. Paikalla oli 18 leijonaa, alueen jokaisesta 
     klubista, 9 klubia, oli edustus. Lisäksi paikalla oli DG ja CS. 
     DG Mauri Koskela kertoi piirin ajankohtaisista asioista.  
     Lohkojen jäsentilanne on hyvä, 1.lohkossa ei muutosta, 2.lohkossa +5 jäsentä.  
     Klubien toiminta ollut aktiivista. LC Mänttä Esterien vuosikokousvalmistelut ovat vieneet suuren 
     osan klubin resursseista. Lohkon muut klubit ovat tukena hankkeessa. 
     LC Jämsä Lyylit valmistautuu 10-v juhliin. Lisäksi hankkeena on saada Puhtaat vedet-ilta  
    Jämsään. Tavoitteena on saada aikaan korkean tason seminaari puhtaan veden puolesta.  
    Alustajia voisi olla vaikka UPM:n ympäristöpäällikkö, vesibiologi, jäteveden puhdistuksesta  
    vastaava ja kalastaja. Ajankohta syksyllä koulun alkamisen jälkeen. 
    2.lohkon yhteinen hanke on e-Menopeli. Rahoitusta on saatu PuSu 6000 € ja ARS 6000 €  
    Hankkeen kesto on toukokuun loppuun 2020. Hankkeessa on tarkoitus estää nuorten  
    syrjäytymistä ja tarjota vaihtoehtoisia harrastusmuotoja. Tarkoitus on kunnostaa ja rakentaa 
    nuorten kanssa erilaisia kulkuneuvoja. Ensimmäisessä kerhossa rakennettiin vammaiselle 
    nuorelle tytölle vanhasta pyörästä sähköpyörä. Tarkoitus on pyörittää useita 3 – 5 nuoren  
    ryhmiä pidemmän aikaa. 
    DG Mauri Koskela kertoi, että LC Keuruu Karhunsoutajat on ilmoittanut lopettavansa toiminnan, 
    syy on se, että hallitusta ei saada muodostettua. Klubi on maksanut kaikki maksunsa 
    Leo Kati Jaatinen on ollut DG:n mukana Porin KVN:ssä 2.3.2019. 
    Nähtiin, että Lpj:n tehtävää on kehitettävä. Koulutuksia saatava lähelle, alueille. 
    Nähtiin, että GoToMeeting yhteys on tietyissä tilanteissa hyvä, se vähentää matkustamista ja 
    piirin tunnuksilla siitä ei synny kuluja. 
    Apj Tuomo Kilpinen esitti, että Facebookia lisää käyttöön ja puolisoita mukaan toimintaan. 
    Nuorisovaihto, Tuomo Rajala sanoi, että vaihtoon on lähdössä 13 nuorta. Heille on 24.5.2019  
    Muuramessa infotilaisuus. Kesän nuorisoleiriä varten on nyt 3 perhettä. Lisää tarvitaan ja tästä  
    laaditaan Facebookiin tiedote.  
    Ehdotus: Merkitään tiedoksi 
    Päätös: Merkittiin tiedoksi 
 
8.  Piirihallitus 2018 - 2019 
     1VDG Heikki Näsi esitteli seuraavan kauden piirihallituksen nimilistan. 
     Puuttuu: 2VDG, 4.alueen pj.  ja 2.alueen 3.lohkon pj.  Heikki Näsi sanoi soittaneensa useita 
     puheluita, mutta vielä ei nimiä ollut tiedossa. Etsintä jatkuu. 
     Ehdotus: Merkitään tiedoksi 
     Päätös: Merkittiin tiedoksi 
 
9.  Hakemukset: 2.VDG-ehdokkat, vuosikokous 2021, nuorisoleiri 2022 
     DG Mauri Koskela esitteli tilanteen. Yhteenkään näistä ei ole tullut hakemusta. 
     CS Olavi Harju sanoi, että torstaina 28.3.2019 olleessa LC Keuruun hallituksen kokouksessa 
     oli päätetty esittää klubin kuukausikokoukselle päätettäväksi, että klubi hakee piirin 
     vuosikokouksen järjestämistä 2021. Kuukausikokous on 4.4.2018 ja myönteisen päätöksen  
     jälkeen klubi lähettää hakemuksen vuosikokouksen järjestämisestä. 
     Ehdotus: Merkitään tiedoksi 
     Päätös: Merkittiin tiedoksi 
 
10.Piirin taloustilanne 
     Piirin rahastonhoitaja Erkki Iso-Markku ei ollut kokouksessa, mutta hän oli lähettänyt tiedotteen 
     taloustilanteesta. 

- hallintotili 14 587,89 € 



- aktiviteettitili 19 705,21 € tästä summasta nuorisoleirin osuus 19 660 € 
     Piirin rahatilanne on hyvä. Klubien maksuista puuttuu vain yksi Metso-Leijona maksu. 
     Ehdotus: Merkitään tiedoksi 
     Päätös: Merkittiin tiedoksi 
 
11.Piirin vuosikokouksen 13.4.2019 kouluttajien maksut 
     Ehdotus: Maksetaan kaikille piirikin vuosikokouksen kouluttajille matkakorvaus (0,20 €/km)  
     sekä elämyspaketti. Talousarviossa on varattu tähän 500 €. Lasku, josta löytyy tilinumero  
     sähköpostilla kokouksen jälkeen CT Erkki Iso-Markulle. 
     Päätös: Ehdotus hyväksyttiin 
 
12.Tilin lopetus 
     Piirillä on ollut käytössä kaksi tiliä Luhangan Osuuspankissa. Käytössä on kuitenkin ainoastaan 
     yksi, eli tili FI80 5242 5220 0183 58 pitäisi lopettaa. 
     Ehdotus: Tili lopetetaan 
     Käytiin keskustelua tilin tarpeellisuudesta ja kustannuksista. Näistä haluttiin lisätietoa. 
     Päätös: Päätös siirretään seuraavaan kokoukseen.  
 
13.Talousarvio 2019 – 2020 
     1.VDG Heikki Näsi esitteli suunnitelman talousarviosta. Suunnitelman pohjana on edellisen  
      kauden talousarvio. Uuteen talousarvioon tehdään nykyisen tilanteen edellyttämät  
      tarkennukset 
      Ehdotus: Merkitään tiedoksi 
      Päätös: Merkittiin tiedoksi 
 
14.Piirin klubeilta perittävät maksut 
     Nuorisoleirimaksu on 5 € /jäsen. Metso-Leijona maksu on 3 €/jäsen, mutta kuitenkin 
     maksimissaan 90 €/klubi, tai klubilta 50 € ilmoitus / mainos lehteen.  
     Ehdotus: Pidetään maksut ennallaan 
     Päätös: Pidetään maksut ennallaan. 
 
15.LCIF:n suurkeräyksen tilanne 
     LCIF vastaava Kyösti Mikkonen ei ollut kokouksessa. Odotetaan tiedotetta asiasta. 
     Ehdotus: Merkitään tiedoksi 
     Päätös: Merkittiin tiedoksi 
 
16.Aluefoorumit 
      1. 2. ja 3. alueiden foorumeita käsiteltiin kohdassa 7. Piirin toiminta. 
      4.alueen foorumia ei pidetty pienen ilmoittautumisen takia. 
      5.alue Jouko Vierimaa, aluefoorumi pidettiin hotelli Pihkuri, Viitasaari 6.3.2019 klo 18.00  
      Paikalla 12 leijonaa 7 klubista. 
     1.VDG Heikki Näsi kertoi VDG-koulutusterveiset, joiden pääaihe oli maailmanlaajuinen 
      toimintaryhmä GAT Global Action Team-toimintamalli, mikä tuo yhteen maailmanlaajuisen  
      johtajakoulutusryhmän (GLT), maailmanlaajuisen jäsentyöryhmän (GMT) ja uuden  
      maailmanlaajuisen palveluryhmän (GST). Hän kertoi Kivijärven hankkeesta, jossa kaikki kunnan  
      opettajat käyvät läpi Lions Quest-koulutuksen.  
      Alueen toimihenkilöt (Apj ja Lpj:t) on nimetty. Osassa klubeista hallitus on jo kasassa ja joissakin  
      klubeissa hallituksen nimeäminen on kesken. Jäsenmäärä on hiukan laskenut, mutta pariin  
      klubiin on tulossa uusia jäseniä. Keskusteltiin keinoista lisätä klubiviihtyvyyttä. 
      Ehdotus: Merkitään tiedoksi 
      Päätös: Merkittiin tiedoksi 
 
17.Hyvän Päivä / Lions-päivä tapahtuma 
     Hyvän Päivä koordinaattori Mikko Kauranen esitteli Leijonapäivä aatetta periaatteella Leijonat  
     tulee ulos lokeroistaan marssimaan liput liehuen. Hän esitti, että tapahtumasta tehdään  



     valtakunnallinen aloite. 
     2VDG Erkki Mäntylä sanoi, että aate aloitteesta on hyvä ja se on tehtävä. Hän sanoi, että 
     marssi voitaisiin järjestää eri paikkakunnilla ja näin se olisi kiertävä. 
     Apj Tuomo Kilpinen esitti, että marssi voitaisiin järjestää piirifoorumin yhteydessä. 
     IPDG Olavi Vesanen sanoi, että marssin nimenä voisi olla Paraati 
     DG Mauri Koskela sanoi, että ajatus Leijonamarssista on hyvä ja kannatettava ja sitä on 
     kehitettävä. 
     Ehdotettiin, että perustetaan työryhmä pohtimaan ja kehittämään ajatusta, Mikko Kauranen 
     kokoaa työryhmän. 
     Ehdotus: Merkitään tiedoksi 
     Päätös: Merkittiin tiedoksi 
 
18.Klubivierailut 
     DG Mauri Koskela esitti klubivierailujen tilanteen 
     DG Mauri Koskela, vierailut tehty 
     1VDG Heikki Näsi, kaksi sovittua vierailua tekemättä 
     2VDG Erkki Mäntylä, vierailut tehty 
     Ehdotus: Merkitään tiedoksi 
     Päätös:  Merkittiin tiedoksi 

 
 19.Seuraavat kokoukset: 

           Piirihallituksen kokoukset: 
    11.5.2019 vaihtokokous, Wanhat Wehkeet Karstula 

G-piirin vuosikokous: 13.4.2019  Mänttä-Vilppula 
Suomen Lions-liiton vuosikokous: 7.-9.6.2019 Kalajoki 
 

     20.Muut esille tulevat asiat 
          Puolisotoiminnan vetäjä Marja-Leena Kotila sanoi, että Puolisopäivä Peurungassa 27.4.2019 
          peruuntuu vähäisen ilmoittautumisen takia. 
          Uusi MyLion on koettu hankalaksi. 4.alueen 3.lohkon pj. Timo Hiltunen kysyi, miten jatkossa  
          raportoidaan. Kokouksessa hänelle vastattiin, että MyLCI:iin raportointi kuten ennenkin ja uusi  
          MyLion on omaan käyttöön. Odotetaan, että aiheesta tulee lisätietoa. 
 
    21. Kokouksen päättäminen 
          DG Mauri Koskela päätti kokouksen klo 12.47 

 
   

                    


